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Sępólno Krajeńskie, dnia 29 maja 2025 r.

Pan

Wa1dema'r Stupałkowski
Burmistrz Sępólna Krajeńskiego

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym

(t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.) przekazuję interpelację złożoną na sesji Rady

Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 28 maja 2025 r. przez radnego Rady Miejskiej

w Sępólnie Krajeńskim Pana Jacka Kapsa w sprawie środków zaoszczędzonych w

wyniku rozstrzygnięcia przetargu na przebudowę ul. Ogrodowej.
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Jacek Kapsa
Radny Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim

Burmistrz Sępólna Krajeńsłciego
mgr inż. Waldemar Stupałkowski
za pośrednictwem
Przewodnicząeego Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim

INTERPELACJA

Szanowny Panie Buiinistrzu,

W odpowiedzi na moją interpelację dotyczącą możliwości wykorzystania cze,ści
zaoszczędzonych środków z remontu ulicy Ogrodowej iia remont placu oraz ciągów pieszych
na osiedlu Odrodzenia, otrzymałem w odpowiedzi informację, iż eyt. ,ostatecznie, środki
finansowe zaoszczędzoiie w wyniku przetargu iia remoiit ulicy Ogrodowej w chwili obecnej
nie są znane z uwagi iia trwającą inwestycję", podczas gdy już w kolejnym zdaniu wskazano,
że część tych środków została przeznaczona na bież4ce remonty i utrzymanie dróg gmiru'iych,
w tym m.in. na promenadę nad Jeziorem Sępoleńskim i inne.

Powyższe stwierdzenia są ze sobą sprzeczne. Jak można jednocześnie nie znać wysokości
zaoszczędzonych środków, a równocześnie część z nich już wydatkować.

W związku z tym proszę o odpowiedzi na następujące pytania:

1. Jaka jest szacunkowa wysokosć środków zaoszczędzonych w wyniku rozstrzygnięcia
przetargu na przebudowę ul. Ogrodowej?

2. JaJ dokładnie kwo%: już rozdysponowano z tej puli, na jakie zadania konkretnie została
przeznaczona? (Proszę o zestawienie zawierające: nazwę zadania, lokalizację, zakres
wykonanych prac, wysokość poniesionych kosztów.)

Pragnę przypomnieć, że stan techniczny osiedlowych ciągów pieszych, placćwv na osiedlu
Odrodzenia od lat pozostaje w złym stanie i stanowi realne zagrożenie dla bezpieczeństwa
mieszkańców - co niejednokrotnie było zgłaszane przez samych Mieszkańców oraz
Przewodnicz4cego Zarz4du Osiedla nr 2 w Sępólnie Krajeńskim.
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